
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۶۵۵۵

تاریخ ارسال پرسش: ۰۰:۳۱:۴۴ ۱۳۹۸/۱۱/۲۸

متن پرسش

سلام و عرض ادب خدمت استاد: یکی از آیات عظام قم که در خدمتشان بودیم چند روز پیش حدود

دو ساعتی هم کلام شدیم با ایشان که ممهز در فقه و اصول و رجالند. ایشان به حقیر گفتند شما قریب

الاجتهادی، بنده از طرز صحبتهایت این را متوجه می شوم! و فرمودند درست است که حوزه نیستی

ولی درس خارج آیت االله جوادی را شروع کن هفته ای یک جلسه حیف است و .... می خواستم از

شما که بهتر به زندگی و شرایط بنده آگاهید بپرسم، که آیا لازم است فقه را به این نوع و شیوه هم

بخوانم؟ آیا اساسا در نوع تفکر بنده کمک خواهد کرد؟ در زندگی ای که شاید حالا حالا ها به زندگی

طلبگی بازنگردد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: تجربهی بنده هم همین بود. لذا سعی میکردم در جریان درس خارج آیت

االله لنکرانی و آقای منتظری که قدیمها از رادیو پخش میشد؛ قرار بگیرم. موفق باشید


